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  засідання постійної комісії міської ради з питань інвестицій, регуляторної 
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            БІЛОЦЕРКІВСЬКОЇ  МІСЬКОЇ РАДИ VII СКЛИКАННЯ 
                   вул.Ярослава Мудрого, 15, м.Біла Церква, Київська область, 09107 

                                               Протокол № 16 
 
м. Біла Церква                                                                   18 липня  2016  року  
вул. Ярослава Мудрого, 15 
 
Присутні:  
Мартинюк Сергій Іванович 
Бабенко Олександр Миколайович 
Музальов Олег Олександрович  
Русс Олександр Миколайович  
Король Андрій Петрович 
Джегур Генадій Васильович 
Коробчук Володимир Васильович 
 
Голова комісії Мартинюк Сергій Іванович поставив на голосування 
пропозицію про початок роботи засідання. 
Голосували за дану пропозицію : 

за – одноголосно  

проти – 0 

утримались – 0 

За результатами голосування розпочали роботу засідання. 



1. Розгляд проекту рішення про затвердження об’єкта міської комунальної                 

власності по вул. Гайок, 4а до приватизації шляхом викупу (повторно). 

2.Розгляд проекту рішення про затвердження об’єкта міської комунальної               

власності по вул. Росьова, 6 (частину коридора та частину тамбура) до                     

приватизації шляхом викупу (повторно). 

3. Розгляд проекту рішення про затвердження об’єкта міської комунальної                 

власності по вул. Гайова, 4 до приватизації шляхом викупу (повторно). 

4. Внесення змін в попереднє рішення білоцерківської міської ради від 28                     

березня 2013 року № 94340VI «Про затвердження місць для проведення                   

ярмаркових заходів у м. Біла Церква» за поданням начальника відділу з                     

питань торговопобутового обслуговування населення і громадським           

харчуванням М. В. Беркут. 

5.Розгляд звернення директора центру науковоінженерного прогресу           

кандидата технічних наук пана Сироти А. В. «Про перспективи технічного                   

розвитку м. Біла Церква». 

Головуючий поставив на голосування пропозицію  затвердити             

порядок денний з урахуванням  додаткових питань. 

Голосували : за  одноголосно 

                       проти  0  

                       утримались  0  

Вирішили: затвердити порядок денний. 

 

Слухали 1 : Депутата Білоцерківської міської ради Мартинюка Сергія                   

Івановича, щодо розгляду проекту рішення про затвердження об’єкта               

міської комунальної власності по вул. Гайок, 4а до приватизації шляхом                   

викупу (повторно). 

Голосували : за   6 



                       проти  0  

                       утримались  1 

Вирішили : Винести на розгляд сесії з рекомендацією комісії підтримати                   

даний проект рішення про затвердження об’єкта міської комунальної               

власності по вул. Гайок, 4а до приватизації шляхом викупу. 

 

Слухали 2 : Депутата Білоцерківської міської ради Мартинюка Сергія                 

Івановича, щодо розгляду проекту рішення про затвердження об’єкта               

міської комунальної власності по вул. Росьова, 6 (частину коридора та                   

частину тамбура) до приватизації шляхом викупу (повторно). 

Голосували : за   6 

                       проти  0  

                       утримались  1 

Вирішили : Винести на розгляд сесії з рекомендацією комісії підтримати                   

даний проект рішення про затвердження об’єкта міської комунальної               

власності по вул. Гайок, 4а до приватизації шляхом викупу. 

 

Слухали 3 : Депутата Білоцерківської міської ради Мартинюка Сергія                 

Івановича, щодо розгляду проекту рішення про затвердження об’єкта               

міської комунальної власності по вул. Гайова, 4 до приватизації шляхом                   

викупу (повторно). 

Голосували : за   6 

                        проти  0  

                       утримались  1 

Вирішили : Винести на розгляд сесії з рекомендацією комісії підтримати                   

даний проект рішення про затвердження об’єкта міської комунальної               

власності по вул. Гайова, 4 до приватизації шляхом викупу (повторно). 



Слухали 4 : Начальника відділу з питань торгово  побутового                     

обслуговування населення і громадського харчування Беркут Марію             

Василівну, щодо внесення змін в попереднє рішення білоцерківської               

міської ради від 28 березня 2013 року № 94340VI «Про затвердження                     

місць для проведення ярмаркових заходів у м. Біла Церква» 

Голосували : за   одноголосно  

                       проти  0  

                       утримались  0 

Вирішили : Детальніше опрацювати дане питання і прийняти рішення по                   

даному питанню на наступній постійній комісії міської ради з питань                   

інвестицій, регуляторної політики, торгівлі, послуг та розвитку             

підприємництва, власності, комунального майна та приватизації. 

 

Слухали 5 : Депутата Білоцерківської міської ради Мартинюка Сергія                 

Івановича, щодо розгляду звернення директора центру           

науковоінженерного прогресу кандидата технічних наук   

Сироти А. В. «Про перспективи технічного розвитку м. Біла Церква». 

Голосували : за   одноголосно  

                       проти  0  

                       утримались  0 

Вирішили : Доручити секретарю постійної комісії міської ради з питань                   

інвестицій, регуляторної політики, торгівлі, послуг та розвитку             

підприємництва, власності, комунального майна та приватизації зробити             

копії звернення і на наступну комісію надати їх членам комісії для                     

ознайомлення. 

 



Слухали 6 : Депутата Білоцерківської міської ради Мартинюка Сергія                 

Івановича, щодо розгляду проекту рішення “ Про затвердження об’єкта                 

міської комунальної власності по бульвару Княгині Ольги, 3а до                 

приватизації шляхом продажу на аукціоні. 

Голосували : за  одноголосно 

                       проти  0 

                       утримались  0 

Вирішили : Винести на розгляд сесії з рекомендацією комісії підтримати                   

на аукціоні. 

 

Слухали 7 : Депутата Білоцерківської міської ради Мартинюка Сергія                 

Івановича, щодо розгляду проекту рішення “ Про затвердження об’єкта                 

міської комунальної власності Гординського 36 до приватизації шляхом               

викупу”. 

Голосували : за  0 

                       проти  0 

                       утримались  7  

Вирішили : Не виносити на розгляд сесії, оскільки дане питання не                     

набрало потрібної кількості голосів. 

 

Пропозиція 1: Прозвучала пропозиція Короля Андрія Петровича             

підготувати начальнику управління комунальної власності та концесії             

Міхєєву Валерію Людвиковичу на наступну комісію звіт про планове                 

надходження коштів до бюджету міста в результаті діяльності управління і                   

реальне надходження коштів  в 2015  2016 роках. 

Пропозиція 2: Прозвучала пропозиція Короля Андрія Петровича             

підготувати начальнику відділу землекористування Усенко Олегу           



Петровичу на наступну комісію звіт про планове надходження коштів до                   

бюджету міста в результаті діяльності управління і реальне надходження                 

коштів  в 2015  2016 роках. 

Пропозиція 3: Прозвучала пропозиція Короля Андрія Петровича провести               

наступне засідання постійної комісії міської ради з питань інвестицій,                 

регуляторної політики, торгівлі, послуг та розвитку підприємництва,             

власності, комунального майна та приватизації спільно з постійною               

комісією з питань бюджету. 

 

Голова комісії             С.І Мартинюк  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 


